
Vesipallon Ydinryhmän kokous ti 3.9.2024 klo 18.00 

Teams 

Nimi Taho Kutsuttu Paikalla 

Reija Häkkinen Uimaliitto X X 

Anni Aikala Uimaliitto X X 

Pasi Salonen Uimaliitto X  

Juha Turunen Uimaliitto X  

Marjokaisa Ryhänen Cetus X X 

Joni Kortteus JySa X X 

Teemu Turunen KuUS X  

Anna Väisänen UiTa X  

Tomas Saariketo Sentterit X  

Teppo Lehtinen Keravan Uimarit X X 

Kalle Nousiainen Tuomarit X  

Antti Nieminen TU X  

Antti Ruohonen Vanders X X 

Kim Johnsson Kuhat X X 

 

Asialista 

1§ Maajoukkueiden asiat 

• 1.1 Miehet 
o Tulevana viikonloppuna alkaa tryoutit Pirkkola-Kerava-akselilla. 

Kutsuttuja 22-25, 13 ilmoittautui. Odotetaan että 18-20 tulee paikalle, 
todennäköisesti unohdusta. Joukkuevalinnat tehdään tryoutien 
perusteella 

o Miesten maajoukkue on maksanut ilmoittautumisen EU Nationsiin, 
naisten myös, tytöt tarkistettava (Anni tarkistaa Kristalta) 

• U15 ja U17 
o Leirejä on tulossa, tryout. PM-kisat pääasiallinen turnaus tälle vuodelle. 

Ensi vuodelle U18 EM-karsinnat, panostus siihen. 
• Naiset ja tytöt 

o Tyttöjen maajoukkue on menossa Ruotsin PM-turnaukseen EU Nationsin 
sijaan. Osallistujamäärä olisi ollut liian pieni EU Nationsiin, koska koko 
reissu olisi ollut omakustanteinen ja kalliimpi kuin Ruotsin turnaus. PM -
turnaukseen on tulossa Suomen lisäksi Ruotsin, Norjan ja Tanskan 
maajoukkueet. 

o Naisten päätapahtuma on edelleen Brnon EU Nations. 



o Naiset ja tytöt leireilevät yhdessä kaksi kertaa syksyn aikana ennen 
maajoukkueiden päätapahtumia. Ensimmäinen leiri yhdistetään U15 ja 
U17 tryout -leirin kanssa, jolloin lauantaina tytöt ja U15 pelaavat 
harjoitusottelun, ja naiset ja U17 pelaavat harjoitusottelun.  

• Maajoukkueen budjetti 
o Maajoukkuen budjetti pieneni arviosta. Arvio oli 35 000€, mutta lopullinen 

budjetti on 25 000€. Pelaajat joutuvat maksaa omavastuuta vähän 
enemmän.  

o Miehillä on sponsorityö käynnissä, kuten myös naisilla ja tytöillä.  
• Maajoukkuevarusteet 

o Jumppa: kaikki saavat maajoukkueuima-asut, kaikille yhtenäiset. Ne oli 
budjetoitu ensi vuodelle, mutta saatiin järjestettyä uima-asut, mutta 
muita varusteita ei vielä. Joukkuekohtaisesti pitää lähettää nopeasti tieto 
koista ja määristä. 

 

2§ Tuomareiden asiat 

Siirtyy seuraavaan kokoukseen. 

 

3§ Vesipallosarjojen asiat 

3.1. Vesipallosarjat 

Sarjat lähtevät käyntiin vajaa parin viikon päästä, ja ottelut ovat näkyvillä Torneopalissa. 
Anni on tehnyt kaikille vesipallon IK- ja SM-sarjoille omat whatsapp -ryhmät, jotta 
vuorovaikutus olisi sujuvampaa. Jos joku ei vielä ole mukana ryhmässä ja pitäisi, 
ryhmään voi pyytää liittymistä.  

3.2. Sarjamääräykset 

Käytiin läpi sarjamääräyksiä ja tehtiin niihin korjausehdotuksia.  Halutaan kerätä tietoa 
siitä ketkä ovat toimineet vesipallon toimitsijoina ja kuinka kauan. Halutaan kannustaa 
seuroja kuvaamaan vesipallo-ottelut livenä. 

Kevennetään myös vaatimuksia divariin osallistuville joukkueille. Marjokaisa tekee 
ehdotuksen Annille muokattavaksi.   

3.3. Otteluiden striimaaminen 

Meillä on tällä hetkellä 10-20 katsojaa peliä kohden ja jos peli menee maksulliseksi, 
vähäisetkin katsojat voivat hävitä. Cetus on saanut myös palautetta siitä, että 
finaaleista on pitänyt maksaa paikalla olemisesta. 



Porissa joskus Satakunnan kansa on striimannut ja osa vanhemmista on kyllä 
maksanut striimin.  

Käytiin keskustelua Uimaliiton mahdollisesta StayLive -alustan käytöstä. Halutaan 
tietää vielä lisää tästä.  

 

4§ Muut asiat 

Muita asioita ei ilmennyt kokouksessa 

 

5§ Ilmoitusasiat 

Ei ollut 

 

6§ Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 19.36 

 

 

 

 


